

2023 Enrolment Information

YEAR 7 ENROLMENTS FOR 2023

We are receiving requests for enrolment information for 2023.

Enrolments for Year 7 students for 2023 will open **on Monday 4**

July, 2022 for both in zone and out of zone enrolments. Please check our website map for information on our school zone.

The 2023 online enrolment form will be available on our website from Monday 4 July, 2022. The closing date for in zone and out of zone enrolments will be Wednesday 31 August 2022 (to be confirmed by the Ministry of Education). A ballot will be held for out of zone places.

Enrolment pack information sheets and dates to note will be sent to Pigeon Mountain, Bucklands Beach, Mellons Bay, Macleans and Owairoa primary schools in the first week of Term 3, 2022.

2023 年入学信息

2023 年 7 年级入学

我们收到了 2023 年入学信息的请求。

2023 年 7 年级学生的入学申请将于周一 7 月 4 日开放，包括区内和区外报名。请查看我们的网站地图，了解我们的学区信息。

2023 年在线报名表将于该星期一发布在我们的网站上。区内和区外入学的截止日期为 2022 年 8 月 31 日星期三（由教育部确认）。将举行区域外名额的抽签。

入学包信息表和日期将在第 3 学期的第一周发送到鸽子山，巴克兰兹海滩，梅隆斯湾，麦克莱恩斯和奥韦罗阿小学。